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خجالت می کشم  استراحت کنم 
تسنیم: علیرضا دبیر رئیس فدراسیون 
کشتی که از ناحیه آشیل پای چپ دچار 
پارگی کامل شده بود و باید پای خود را بیش 
از چهل وپنج روز درون گچ قرار می داد، دیروز  
با رضایت خود  از بیمارستان ترخیص و در 
محل فدراسیون کشتی حضور یافت. رئیس 
فدراسیون کشتی پس از انجام اموراداری 
و جاری فدراسیون در دفتر خود، ساعت 9 
صبح در اردوی تیم های ملی کشتی آزاد 
و فرنگی حضور یافت. دبیر در جمع نفرات 
حاضر گفت: 2 ماه پیش به شما گفتم که 
7 ماه کار سنگین داریم و باید سخت کار 
کنیم و ابتدا نیز از خودم می گویم که صبح 
زود در فدراسیون حضور یافتم و از شما نیز 
می خواهم که در این 5 ماه باقی مانده سخت 
کار کنید و نهایت تلاش خود را برای موفقیت 
در المپیک انجام دهید. وی با بیان اینکه 
خجالت می کشم استراحت کنم و سایرین 
کار کنند، گفت: همه باید باهم کار کنیم و 

کار باید تیمی باشد.

خارج ازمستطیل سبز

رکورد  جدید »کریس«
یک  خود  گلزنی  با  یوونتوس  مهاجم 
رکورد فوق العاده دیگری به نام خود ثبت 
هفته  در  شب  سه شنبه  یوونتوس  کرد. 
بیست وپنجم سری آ با سه گل اسپیتسا را 
شکست داد. دو گل نخست بانوی پیر را موراتا 
و کیه زا به ثمر رساندند و زمانی که پیروزی 
تیم تورینی قطعی شده بود کریستیانورونالدو 
گلزنی کرد. این گل با ثبت یک رکورد برای 
ستاره پرتغالی همراه شد. او برای دوازدهمین 
فصل پیاپی 2۰ گل یا بیشتر در یکی از 
لیگ های بزرگ اروپایی به ثمر رساند.  لیونل 
مسی فصل گذشته توانست چنین رکوردی 
را به ثبت برساند و رونالدو در این زمینه با 
ستاره آرژانتینی برابر شد. تفاوت مهاجم 
بارسلونا با  کریس  در این است که چنین 
رکوردی را تنها در یک باشگاه و یک لیگ 
به ثبت رسانده است. کریستیانو در سه لیگ 
قاره سبز این تعداد گل در هر فصل به ثمر 
رسانده است. او با منچستریونایتد در آخرین 
فصل حضورش ۱۸ گل به ثمر رساند اما 
یکسال قبل از آن ۳۱ بار در لیگ برتر انگلیس 
گلزنی کرده بود. ستاره پرتغالی از زمانی که به 
رئال مادرید پیوست هرگز کمتر از 2۰ گل به 
ثمر نرساند. در نخستین فصل 2۶ بار دروازه 
حریفان را باز کرد و سپس ۴۰، ۴۶، ۳۴، 
۳۱، ۴۸، ۳5، 25 و 2۶ گل به ثمر رساند. 
رونالدو در فصل ۱9-2۰۱۸ شانس خود را در 
سری آ با پیراهن یوونتوس امتحان کرد و در 
اولین فصل 2۱ بار گلزنی کرد. او یکسال بعد 
آمارش را بهبود بخشید و توانست 27 گل به 

ثمر برساند.

خـــبر

د یـــد گــاه

محمود فکری موفق شد با نفت مسجدسلیمان به لیگ برتر 
صعود کند و در نساجی مازندران هم عملکردی بسیار خوب 
داشت. قرار نبود انتظار داشته باشیم که او در استقلال هم به 
موفقیت های مشابه می رسید. این اتفاق برای بسیاری مربیان 
رخ داده و آنها موفق به تکرار موفقیت در تیم جدیدشان نشدند. 
فاکتورهای مدنظر او با استقلال همخوانی نداشت و او با وجود 
اینکه تمام تلاشش را کرد تا نتایج خوبی بگیرد اما مشکلات 
ریزودرشت اجازه نداد تا کارنامه موفقی را به نام خود ثبت کند. 
سرمربیگری کردن در استقلال کار بسیار دشواری است چون 
فضای حاکم بر تیم به شکلی است که سرمربی و دستیارانش 
برای موفق کردن تیم باید قدرت مدیریتی بسیار بالایی داشته 
باشند تا با اتفاقات غیرمنتظره مقابله کنند. سال هاست که 
استقلال با مشکل زمین تمرین مواجه است و در کنار آن 
دردسرهای مالی هم وجود داشته و صبر لبریز هوادار که عطش 
بالایی برای پیروزی دارد کار را برای کادرفنی سخت کرده 
است. زمانی که دستیار »شفر« بودم با تمام توان برای موفقیت 
تیم تلاش کردم و دیگر اعضای کادرفنی نیز کوتاهی نکردند. 
فوتبالی که تیم انجام می داد تماشاگرپسند بود اما مسائلی 
برای تیم به وجود آمد که منجر به برکناری »شفر« در اواخر 
فصل شد. نظیر این اتفاق برای منصوریان، »استرا« و مجیدی 
هم رخ داد تا نوبت به »فکری« رسید. به نظر می رسد تمایلی 
به موفقیت استقلال وجود ندارد چون هر فردی هدایت تیم را 
بر عهده گرفته بلافاصله انتقادات از او شروع شده و تا زمانی که 
برکنار نشود هم او را رها نمی کنند. فضای مجازی تبدیل به 
آفت بزرگی برای استقلال شده چون به درستی مدیریت 
نمی شود. استقلال نیاز به تیمی قوی دارد که جلوی حواشی 
این فضا را بگیرد و نگذارد با طرح مسائلی بیهوده به تیم لطمه 
بزند.افرادی که هویت نامشخصی ندارند به سادگی آب خوردن 
به پیشکسوتان، مدیران،  بازیکنان و مربیان تیم توهین 
می کنند و در برخی موارد به اشخاص کم سن وسالی می رسیم 
که شناختی از فوتبال ندارند. چنین آدم هایی خواسته و 
ناخواسته به تیم لطمه می زنند و می توان با تیم رسانه ای 
قدرتمند اجازه تولید حاشیه و نشراکاذیب را از آنها گرفت. 
فرهاد مجیدی باید سنگ هایش را با مدیران باشگاه استقلال 
وا بکند و تضامین لازم را مدیریت باشگاه بگیرد تا اتفاقات 
گذشته تکرار نشود. تغییر متعدد کادرفنی استقلال در فصول 
اخیر به خاطر چنددستگی در تیم بوده و اعتبار مجیدی نباید 
دستخوش مسائلی شود که به سود خودش و تیم نیست. فرق 
مربی ایرانی و خارجی این است که داخلی به خاطر هواداران 
استعفا می دهد اما خارجی با کمک فیفا به پولش می رسد. 
در این میان استقلال متضرر می شود که چندین فصل است 
نتوانسته قهرمان شود و هوادارانش را شاد کند. ۱۴هفته تا پایان 
فصل باقی مانده و استقلال با توجه به بازیکنان خوبی که در 
اختیار دارد از این فرصت برخوردار است تا فاصله ۶ امتیازی 
جبران شده با صدرجدول را از بین ببرد. می توان به شرایط 
تیم سروسامان داد و حواشی را از بین برد البته به شرطی که 
دردسرهای زمین تمرین و پرداخت مطالبات معوقه و... دیگر 

وجود نداشته باشد.

فضای مجازی؛ آفت  استقلال  

    چهره 
تمرین  میامی نخستین  اینتر  آرژانتینی  ستاره 
پیش فصل خود را پشت سر گذاشت. گونسالو ایگواین 
که به نظر رو به طاسی می رود، ریش بسیار بلندی هم 

داشت که تمام صورت او را پوشانده بود.

        پس از مدت ها
سیدجلال رافخایی کاپیتان سال های گذشته ملوان 
تصمیم گرفت تا باردیگر پس از مدت ها دوری از میادین، 
با پیراهن ملوان به میدان برود و روز سه شنبه در جدال 

مقابل پارس جنوبی جم وارد زمین شد.

        میزبانی
باشگاه العین امارات در اینستاگرام خود از تایید 
میزبانی فولادخوزستان در رقابت های لیگ قهرمانان 
نوشته است، با این وصف که فروردین ماه در فولاد آره نا 

شاهد مصاف شاگردان نکونام و پدرو خواهیم بود.

ت
شــ

س نو
عک

تیم پرسپولیس در هفته های اخیر با بردهای 
اقتصادی صدرنشینی خود را حفظ کرده است. 
حمید درخشان پیشکسوت این تیم اعتقاد 
دارد شاگردان گل محمدی می توانند برای 

پنجمین بار متوالی قهرمان شوند.
 درباره بازی پرسپولیس و سایپا چه 

نظری دارید؟
 بازی خوبی بود و با توجه به گل زودهنگام 
تیم پرسپولیس، آنها بازی قابل قبولی را به 
نمایش گذاشتند. تیم سایپا هم جوان است و 
دوندگی بالایی داشت. در ادامه، تیم پرسپولیس 
به دنبال کنترل بازی و حفظ نتیجه بود که این 
کار را با موفقیت انجام داد. تیم سایپا چند 
موقعیت خوب داشت که حامد لک مانع از 
بازشدن دروازه تیم پرسپولیس شد. در مجموع 

تیم پرسپولیس بهتر بازی کرد.
قهرمانی  به  پرسپولیس می تواند   

امیدوار باشد؟!
ادامه روند پیروزی ها می تواند در روحیه و 
انگیزه بازیکنان تیم پرسپولیس حائز اهمیت 
باشد تا در هفته های آینده فاصله امتیازات خود 
را با رقبا بیشتر کنند و به پنجمین قهرمانی 

متوالی خود در لیگ برتر فوتبال برسند.
 مدعیان قهرمانی بیستمین دوره 

لیگ برتر چه تیم هایی هستند؟
 با امتیاز از دست دادن تیم استقلال و تداوم 
آن، رقابت اصلی برای قهرمانی لیگ برتر فوتبال 
می تواند بین تیم های پرسپولیس، سپاهان و 

فولاد باشد.
 درباره روند گلزنی سیدجلال در 

لیگ برتر چه نظری دارید؟
 پرسپولیس مهاجم گلزنی در اختیار ندارد و 
در نیم فصل اول لیگ برتر فوتبال هم مشخص 
شد این مهاجمان نمی توانند کمک خاصی 
با وجود  به گلزنی تیم پرسپولیس کنند. 
محرومیت عیسی آل کثیر، تیم پرسپولیس از 
یک مهاجم خوب محروم شد و باید تا برگشت 
او به تیم صبر کرد. البته پرسپولیس نتوانسته 
نیز  نقل وانتقالات مهاجم خوبی  است در 
جذب کند. تیم پرسپولیس می تواند پنجمین 
قهرمانی متوالی خود را در لیگ برتر فوتبال 

کسب کند.

گفــت و گــو
حمید   درخشان: 

پرسپولیس می تواند 
قهرمان  شود

فوتبال داخلی
تسنیم: فدراسیون فوتبال از ارسال نامه  به کنفدراسیون 
فوتبال آسیا برای اعلام آمادگی میزبانی ادامه رقابت های 
انتخابی جام جهانی خبر داد. به گزارش  سایت فدراسیون، 
تیم ملی فوتبال ایران در گروه C انتخابی جام جهانی 2۰22 
در منطقه آسیا با تیم های عراق، بحرین، هنگ کنگ و کامبوج 
همگروه است. بر همین اساس، فدراسیون فوتبال ایران با 
ارسال نامه ای به کنفدراسیون فوتبال آسیا، درخواست میزبانی 
در گروه C را ارسال کرد. با توجه به اینکه تا هفته آینده فرصت 
ارسال فرم های درخواست میزبانی دیدارهای باقیمانده انتخابی 
جام جهانی 2۰22 قطر در گروه C و دیگر گروه ها وجود دارد، 
فدراسیون فوتبال ایران دیروز ۱۳ اسفندماه آمادگی خود برای 
میزبانی دیدارهای گروه C را در بالاترین سطح پروتکل های 

بهداشتی، امکانات سخت افزاری و نرم افزاری اعلام کرد.

بین الملل
 نتایج انتخابات ریاست باشگاه بارسلونا روی آینده ستاره 
آرژانتینی تاثیر نخواهد گذاشت. اگر یک نام باشد که بیش از 
هر موضوع دیگری باشگاه بارسلونا را نگران می کند، آن لیونل 
مسی است. ستاره آرژانتینی در فصل نقل وانتقالات تابستانی 
در آستانه ترک تیم کاتالانی قرار داشت اما در نهایت در این تیم 
ماند. مهاجم آبی اناری ها در یک مصاحبه اعلام کرد نمی داند 
در فصل آینده )22-2۰2۱( برای بارسلونا بازی خواهد کرد یا 
نه و در پایان فصل جاری تصمیم گیری می کند. قرارداد مسی 
سی ام ژوئن به پایان می رسد و او از یکم ژانویه ای که گذشت 
آزاد است تا با هر باشگاهی مذاکره کند. تاکنون پاری سن ژرمن 
بیش از دیگر تیم های برای امضای قرارداد با ستاره آرژانتینی 
علاقه نشان داده است. در این میان انتخابات ریاست باشگاه 
بارسلونا هفتم مارس )یکشنبه هفته آینده( برگزار می شود تا 
جانشین خوسپ ماریابارتومئو که چند ماه قبل استعفا 
داده بود مشخص شود. به نظر می رسید این 
انتخابات روی تصمیم مسی هم تاثیر بگذارد 
و اگر خوان لاپورتا رئیس باشگاه شود کاپیتان 
آرژانتینی هم در این تیم بماند. با این حال 
براساس اعلام مانو کارنیو، خبرنگار 
برنامه ال لارگرو شبکه SER نتایج 
انتخابات روی آینده لئو تاثیر 
نخواهد گذاشت. مسی منتظر 
است فصل پایان یابد و سپس 
تصمیم بگیرد. او می خواهد از پروژه 
باشگاه در سال های پیش رو آگاه 
شود و براساس آن تصمیم گیری کند. 
هم برای بارسا و هم لالیگا جدایی ستاره 
آرژانتینی یک فقدان بزرگ خواهد بود 
چون باید با بهترین فوتبالیست تاریخ شان 

خداحافظی کنند.

بیژن  طاهری 
پیشکسوت  استقلال 

علیرضا رحیمی:

3گروهعلیه»تراکتور«فضاسازیتندانجاممیدهند
علیرضا رحیمی در گفت وگوی زنده با هواداران تراکتور که از 
طرق صفحه اینستاگرامی این باشگاه انجام شد، اظهارداشت: 
در روزهای گذشته همه صحبت های هواداران را چه به صورت 
مستقیم و چه به صورت غیرمستقیم شنیده ام. به هواداران حق 

می دهم و ما هم این حساسیت ها را درک می کنیم. 
 عدم جذب کیانی

معاون ورزشی باشگاه تراکتور درباره دلیل جذب نشدن 
مهدی کیانی توضیح داد: مهدی کیانی انسان ارزشمندی 
برای همه ماست. اولین نفری که با او صحبت کردم، همین 
بازیکن بود. در آن مقطع هنوز رسول خطیبی سرمربی تیم 

نشده بود. به او گفتم »شما اسطوره تراکتور هستید و ما 
هم دوست داریم که باردیگر به اینجا برگردید. برای من 
خیلی مهم است که شما با پیراهن تراکتور از فوتبال 
خداحافظی کنید. من مشکلات را برطرف می کنم تا 
شما به تبریز بیایید« رحیمی ادامه داد:  از آقای خطیبی 
هم پرسیدم که »آیا تمایلی به جذب مهدی کیانی 

دارید؟« که بسیار استقبال کرد و مذاکرات برای 
جذب کیانی آغاز شد. او در ادامه به تبریز 

آمد تا قرارداد خود را نهایی کند. وی 
تصریح کرد: بحث هایی مطرح کرده 
که مجبورم کامل و شفاف مسائل 
را مطرح کنم. نام تراکتور از همه 

ما بزرگتر است. پیشنهاد مالی مهدی کیانی به ما برای یک و 
نیم فصل ، 9 میلیارد بود. به  رغم اینکه ما در این پست بازیکن 
داشتیم و با تراکم هافبک مواجه بودیم اما جدای مسائل فنی 
خواستار حس وحال بازگشت مهدی کیانی به تیم بودیم. معاون 
ورزشی تراکتور تصریح کرد: ما هفت میلیارد به او پیشنهاد 
دادیم. حتی آقای زنوزی هم گفتند »من می خواهم مهدی 
کیانی بیاید و سال ها در تراکتور بماند.« از لحاظ مالی، بالاترین 

رقم قرارداد بود که ما به مهدی کیانی پیشنهاد دادیم. 
 پرونده ها 

رحیمی افزود: متاسفانه یکسری اتفاقاتی افتاده و ما در 
همه پرونده ها محکوم شدیم. کم لطفی است که این 
اتفاقات را به نام آقای زنوزی بنویسیم. این اتفاقات 
در باشگاه رخ داده اما سعید مهری به یک فضای 
جدید و بهتر نیاز داشت. ما یک دروازه بان بسیار 
خوب که شناخت خوبی از او داریم، به تیم ما 

پیوسته است.
 فضاسازی 

معاون ورزشی تراکتور تصریح کرد: 
در برخی مواقع، فضاسازی تند و تیزی 
انجام می شود که سه گروه این کار را 
انجام می دهند. دسته اول موفقیت 
تراکتور را نمی خواهند، دسته 

دوم تراکتوری هستند، اما منفعت مالی در این باشگاه ندارند 
که 9۰ درصد هواداران این گونه هستند، اما دسته سوم که ۱۰ 
درصد را شامل می شود، از قبال تراکتور نفع مالی می برند. آنها 
ابزار زیادی دارند و بر افکارعمومی تاثیر می گذارند. رحیمی 
خاطرنشان کرد: یک عده فضای احساسی ایجاد می کنند که 
باشگاه متضرر می شود. همه ما به دنبال موفقیت تراکتور هستیم 
و هیچ کس در باشگاه به دنبال منافع خودش نیست. اولویت ما، 
موفقیت تراکتور است. از هواداران هم خواهش می کنم طرف 

باشگاه باشند.
 برنامه 

رحیمی ادامه داد:  فضای نقل وانتقالات نیم فصل، یک فضای 
سخت است، چون تیم ها بازیکنان تاثیرگذار خود را از دست 
نمی دهند. خواهش می کنم هواداران این شرایط را درک کنند. 
اولویت اول ما، جذب مدافع میانی است. مدافعان میانی خوب، 
اولا کم هستند و دوما تیم دارند. ما کارمان را کاملا قانونی و 
حرفه ای پیش می بریم.  معاون ورزشی تراکتور تصریح کرد: 
هواداران افق دید بلندمدت هم داشته باشند، احساسات خود 
را کنترل کنند و فرصت بدهند. فوتبال هم روز خوب دارد و 
هم روز بد. ما هم همانند هواداران تحت فشار هستیم. خیلی ها 
به دنبال زمین خوردن تراکتور هستند، اما محکم پشت رسول 
خطیبی باشید. اگر می خواهید تراکتور اصلاح شود، پشت 

خطیبی باشید.

ابراهیم قاسمپور، پیشکسوت فوتبال درباره رویکردهای 
احتمالی فدراسیون فوتبال در چهارسال آینده اظهارکرد: 
خیلی از افراد شعار می دهند اما وقتی موفق نشدند 
می گویند، مشکلات داشتیم و نتوانستیم برنامه هایمان 
را اجرا کنیم. من مصاحبه آقای عزیزی خادم را دیدم و 
امیدوارم که ایشان به حرف هایی که می زند، عمل کند. 
حوادث آینده قابل پیش بینی نیست و ممکن است ریاست 
جدید فدراسیون عملکرد خوبی داشته باشد. عزیزی خادم 
تجربه مدیریتی خوبی دارد اما نمی دانم می تواند این 
تجربیات را در فوتبال پیاده کند یا خیر. زمان نشان خواهد 

داد که او چقدر اهل عمل است. او ادامه داد: مطمئنا 
فدراسیون مشکلاتی دارد از جمله بدهی های سنگین 
فدراسیون که برنامه ریزی را مخصوصا برای تیم ملی 
سخت می کند. اگر پول نباشد مدیر نمی تواند کاری انجام 
دهد اگر فدراسیون پول داشته باشد می تواند مشکلات را 
درجه بندی کند به ترتیب به آنها رسیدگی کند. فوتبال 
درآمدزایی چندانی ندارد و ممکن است حتی پول های 
فدراسیون در فیفا جوابگوی نیازها نباشد. اگر عزیزی خادم 
بتواند حامی های مالی خوبی را بیاورد و بتواند بودجه 
فدراسیون را به درستی مدیریت کند می تواند موفق باشد. 

همچنین یکی از منابع  خوب درآمد برای فوتبال، حق 
پخش تلوزیونی است اما نمی دانم مدیران جدید فدراسیون 
چقدر قدرت دارند که حق پخش ها را از صداوسیما بگیرند، 
باید صداوسیما را وادار کنند تا حق پخش ها به باشگاه ها و 
فوتبال برسد. قاسم پور گفت: اگر احساس کردند نمی توانند 
به خوبی فوتبال را مدیریت کنند باید استعفا بدهند و 
میدان را به افرادی بسپارند که توانایی دارند. امیدوارم در 
این دوره از افراد متخصص و اهالی فوتبال استفاده کنند. 
باید جلوی فساد در فوتبال گرفته شود. می توان از اهالی 
فوتبال و متخصص در کارهای مدیریتی استفاده کرد. 
فردی که از بدنه فوتبال است و دانش و سواد لازم را دارد 
می تواند بازدهی خوبی داشته باشد از افرادی که توانایی 
مدیریت ندارند اما دانش فوتبالی دارند هم می شود در 
زمینه مشاوره استفاده کرد. امیدواریم در این چهار سال 

شاهد اتفاقات خوبی باشیم.

قاسمپور:  

بایدجلویفساددرفوتبالگرفتهشود

آرمان ملی: فرهاد مجیدی روزگذشته به عنوان سرمربی جدید 
تیم استقلال و جایگزین محمود فکری روی نیمکت تیم آبی پوش 
پایتخت نشست. وی در این سال ها، بیشتر از زمان بازیکنی به 

باشگاه استقلال رفت وآمد داشته است. 
 کادرفنی جدید 

فرهاد مجیدی بعداز عقد قرارداد 2ونیم ساله با باشگاه استقلال 
دستیاران خود را انتخاب کرد. سرمربی جدید تیم فوتبال استقلال 
خواهان همکاری با پیروز قربانی، فراز کمالوند و بهزاد غلامپور )مربی 
دروازه بان ها( شده است. فراز کمالوند نیز قرار است به عنوان مدیرفنی 

در تیم فوتبال استقلال فعالیت کند و به این تیم کمک کند.
 نظر  مدیرعامل 

احمد مددی  بعداز عقد قرارداد با مجیدی در جمع خبرنگاران 
گفت: 2-۳ روز سخت را گذراندیم و بعداز ۳ دور مذاکره کار تمام 
شده و از این لحظه فرهاد مجیدی سرمربی استقلال است. وی 
افزود: قرارداد او 2ونیم ساله است و هیچ شرطی ندارد. مجیدی 
یکی از سرمربیان محبوب استقلال است، اما در جلسه به من گفت 
تمام تلاشم را برای موفقیت استقلال انجام می دهم. مدیرعامل 
باشگاه استقلال در خصوص درخواست مجیدی برای اضافه شدن 
به کادرفنی استقلال و تماس با سراجی عنوان کرد: بله، من از 
آقای سراجی خواهش کردم پیروز قربانی را به تیم ما منتقل کنند 
و او هم قول مساعد داد. وی افزود: یکی دو نفر دیگر در کادرفنی 
هستند که باید با آنها نهایی کنیم. فراز کمالوند هم در لیست  
مجیدی است ولی قرار است لیست نهایی را به من ارائه بدهد. 

مددی در خصوص اینکه اعلام شد باشگاه چند گزینه برای هدایت 
آبی پوشان دارد؛ عنوان کرد: من اعلام کردم، ۳-۴ گزینه داشتیم 
ولی در نهایت در نشست هیات مدیره استقلال قرار شد با مجیدی 
مذاکره کنم و خداراشکر که به نتیجه رسید. وی تاکید کرد: اگر 
من با باشگاه گل گهر مذاکره کردم در یک فضای کاملا حرفه ای با 
مدیرعامل این باشگاه صحبت کردم و اعلام کردم خواستار جذب 
قلعه نویی هستیم. او از من خواست نامه رسمی  بزنم و من هم این 
کار را کردم. اصول حرفه ای این است که وقتی یک سرمربی در عقد 
قرارداد با یک باشگاه است باید با باشگاهش وارد مذاکره شویم. 
فکر نمی کنم کار اشتباه و خطایی کرده باشم. مددی در خصوص 
احتمال بازگشت میلیچ یادآور شد: یکی از خواسته های فرهاد 
مجیدی بازگشت میلیچ است و قرار شد ابتدا تامین منابع مالی 
شود و او به تهران برگردد. مدیرعامل استقلال در خصوص لیست 
مجیدی، شایعه حضور امین قاسمی نژاد و احتمال جدایی محمد 
دانشگر توضیح داد: سرمربی تیم هنوز لیستی به من نداده و در 

مورد شایعه جدایی دانشگر هم اصلا چیزی مطرح نبود.
 تایید قربانی 

فرهاد مجیدی پس از انتخابش به عنوان سرمربی استقلال، 
پیروز قربانی را به عنوان یکی از دستیارانش معرفی کرد. قربانی 
گفت: صحبت هایی با من شده است، اما باید دید چه اتفاقی 
می افتد. وی در مورد اینکه فصل گذشته حاضر نشد در کادرفنی 
فرهاد مجیدی حضور داشته باشد و آیا این بار تمایل دارد که به 
استقلال بیاید، افزود: من فرزند استقلال هستم و باعث افتخارم 

خواهد بود که در این تیم کار کنم. هر چه دارم، از استقلال است. 
باید دید شرایط چطور پیش می رود، چرا که که تحت قرارداد 
باشگاه سایپا هستم و مطیع تصمیمات این باشگاه. مربی تیم 
فوتبال سایپا در مورد علت غیبت در تمرینات سایپا و اینکه گفته 
می شود به دلیل حضور در کادرفنی استقلال در تمرینات سایپا 
شرکت نمی کند، تصریح کرد: غیبتم ربطی به حضور در استقلال 
ندارد.گفتنی است صادقی سرمربی سایپا در تماس با مدیرعامل 
این باشگاه موافقت خود را برای حضور قربانی در استقلال اعلام 
کرد و قرار است در روزهای آینده نام دستیار مدنظر خود را برای 

اضافه شدن به کادرفنی تیمش به مسئولان سایپا اعلام کند.
 جزئیات؟!

سخنگوی باشگاه استقلال می گوید: شرایط ایجاب کرد که 
این باشگاه مجددا از فرهاد مجیدی استفاده کند حجت نظری 
درباره وضعیت قرارداد فرهاد مجیدی با استقلال اظهارکرد: درباره 
دستیاران قرار است در روزهای  آینده افرادی که مدنظرشان است 
را با باشگاه در میان بگذارند و روی افراد با باشگاه توافق کنند و 
خیلی زود این افراد معرفی خواهند شد. فعلا نمی خواهم درباره 
جزئیات قرارداد و مدت این قرارداد چیزی بگویم. وی افزود: 
به هواداران قول می دهم به زودی جزئیات را اعلام کنیم اما تا 
زمانی که این جزئیات نهایی نشده اعلام نکنیم. از محمود فکری 
و کادرشان هم تشکر می کنم که در این مدت زحمت کشیدند و 
تلاششان را کردند و ما در باشگاه به این نتیجه رسیدیم که ادامه 
همکاری امکان پذیر نیست و با توافق از باشگاه استقلال که خانه 
خودشان است، جدا شدند. ما توانستیم با رای اکثریت اعضای 
هیات مدیره استقلال فرهاد مجیدی را به عنوان سرمربی در اختیار 
داشته باشیم. او در پاسخ به این سوال که چرا فرهاد مجیدی از 
استقلال جدا و دوباره به این تیم بازگشت، گفت: باید هر موضوعی 
را در زمان خودش بررسی کنید. در دوره ای که فرهاد مجیدی 
استعفا داد، باشگاه هم استعفای او را پذیرفت و قطع همکاری 
صورت گرفت و الان شرایط ایجاب کرد که مجددا از ظرفیت فرهاد 

مجیدی استعفا کنیم.
 موافقت تمامی  اعضا 

علی نامداری، مشاور هیات مدیره استقلال، بعداز انتخاب 
فرهاد مجیدی به عنوان سرمربی جدید آبی پوشان گفت: مبارک 
استقلالی ها باشد. او در واکنش به این سوال که آیا مبلغ قرارداد 
مجیدی توسط او تامین شده است و ظاهرا تیمش با مشکلات 
مالی مواجه است، افزود: سعی کردیم کمک کنیم تا موضوع 
جمع شود. ان شاءا... که مشکلی پیش نمی آید مشاور هیات مدیره 
استقلال در واکنش به اینکه ظاهرا یک نفر از اعضا با بازگشت 
مجیدی موافقت نکرده و نظرش نسبت به این موضوع ممتنع بوده 
است، گفت: تمامی اعضا موفق حضور ایشان بودند. نامداری که 
به عنوان یکی از حامیان مالی در هیات مدیره حضور دارد، مجددا 
درباره اینکه آیا او دستمزد مجیدی و دستیارانش را پرداخت 
خواهد کرد، افزود: من پولی نداده ام. همه پول را باشگاه می دهد. 
وی همچنین درباره مبلغ قرارداد مجیدی و دستیارانش اظهار 

بی اطلاعی کرد.

کام آبی ها شیرین می شود؟!

بازگشت »فرهاد«  به  استقلال


